
    BESTYRELSEN 

 
 

Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 3. oktober 2024 
19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn B Lauritzen (BBL), Lars 
Kesby (LK), Steen Jensen (SJ), Morten Mortensen (MM), Hans Erik Mogensen (HEM) 
 
Afbud: 

 
 
Beslutningspunkter: 
 
 
 
Kl. 19:00 til 21:00 

  
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt gennemgang og 
opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået uden ændringer. 
 

4. Økonomi & budgetopfølgning ultimo september ’24, herunder 
drøftelse af medlemsudviklingen, samt status donationer ’24. 
AS fremlagde budgetopfølgningen som ultimo september viser at vi p.t. har 
et underskud på små 200.000 grundet udgiftsføring af baneudgifter, hvilket 
er mindre end forventet. Vi er dog bedre end budgettet på alle 
indtægtsområder og har allerede nu opfyldt vores indtægtsbudget for 2024. 
Vi forventer en besparelse på udgifter til løn grundet vakante stillinger og 
en eventuel indtægt vedr. momskompensation. 
 
På medlemssiden har vi pr. 27. september 1017 medlemmer men forventer 
en nedgang pr. 1. januar 2025. 
 

5. Plan & takster for brug af Trackman Studio/KLG Indoor sæson 
2024/2025. 
Taksten forbliver uændret i denne sæson som går fra 1. november 2024 til 
31. marts 2025. Der kommer ny projektor op og vi forventer at udvide vores 
arrangementer og events. 
 

6. Statusbanerenoveringen Etape 2, samt planlægning af Etape 3 i 2025. 
Hans Erik fremlagde at banerenoveringen er gået over al forventning, hvor 
vi har fået det udført med færre udgifter og hurtigere end vi har regnet med. 
I forhold til etape 3 er der indgået aftale med banearkitekten Chris Haspell 
for 2025 hvor vi forventer at få afsluttet tredje og sidste etape. 
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7. Drøftelse og prioriteter af kommende indsatser for Klubhus & 

Udenomsarealer, samt udarbejdelse af udbudsmaterialer og 
kravspecifikationer. 
BL fremlagde projektgruppens arbejde og bestyrelsen drøftede 
prioriteringer. Bestyrelsen besluttede at gennemføre udskiftning af vinduer 
mod nord i klubhuset, som en del af vores energioptimering. Desuden 
færdiggørelse af Lobbyen i vinterhalvåret af hensatte midler. 
 

8. Drøftelse af punkter til indhold på årets Temadag søndag d. 27. 
oktober. 
Drøftet. 
 

9. Forslag fra medlemmerne. 
Et medlem henvender sig vedr. forlængelse af røde pæle på hul 1, 
samt forslag om opsætning af røde pæle ved vådområdet til højre for 
green på hul 4. 

 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og det med højere røde pæle på 
banen generelt er foreslået og behandlet tidligere, og det forsøges bedst 
muligt markeret på andre måder, da pæle i spilleretningen kan skabe andre 
uhensigtsmæssige episoder. Mht. vådområdet på hul 4, så er der ikke 
planer om røde pæle her. 
 

• Et medlem henvender sig vedr. tomme overskabe og forslag om at 
sænke priserne med henblik på flere udlejninger og penge til klubben. 
 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og årsagen til de mange tomme 
overskabe (specielt i kælderen ved siden af lobbyen) skyldes ikke priserne, 
men størrelsen på skabene, da de desværre er lavet for smalle til at 
rumme bag & vogn, hvilket begrænser interessen. Kontoret monitorerer 
løbende behovet, og der mangler aktuelt ikke overskabe, men skulle  
behov opstå, så vil der blive sat store skabe op til at dække dette løbende. 
Med dette sagt arbejdes der i bestyrelsen på fremtidsplaner for Klubhus & 
Udenomsarealer, hvor temaet bag-skabe også indgår, og vi forventer at 
kunne dele flere detaljer i overskuelig fremtid. 
 
 

• Et medlem henvender sig vedr. bortskaffelse af uheldig blandet affald 
i naturområde bag indspilsområde ned mod åen, og opfordrer til en 
bedre sortering. 
 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, der er taget til efterretning, og vi vil 
sikre at der fremadrettet bliver taget bedre hånd om sorteringen i lighed 
med andre områder i klubben. 
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Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

MM orienterede om daglig drift og arrangementer. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
Se pkt. 6 
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 5. december 2024. 
 

_____________________________________________________________________ 

                           
For referatet Susanne Olesen 

 

 

 

 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 

 

 

 

Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 

 
 


